
 

 

 

Številka: 90000-6/2024-32        K 2. točki   

Datum: 27. 9. 2024                                                                                         16. seje  

 

MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

Zadeva: Svetniško vprašanje – infrastrukturni projekti MOL, ki so sofinancirani s strani Republike 

Slovenije 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana postavljam kot samostojna mestna svetnica NSi 

županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje: 

Ministrstvo za infrastrukturo in Mestna občina Ljubljana sta 14. 3. 2022 podpisala Protokol o nadaljnji 

uresničitvi enajstih infrastrukturnih projektov na območju Mestne občine Ljubljana ter Sporazum o 

sofinanciranju pri nadgradnji objektov ob nadgradnji železniške infrastrukture na železniškem območju 

ljubljanskih postaj. Takratni minister za infrastrukturo Jernej Vrtovec je poudaril, da bo za projekte iz 

protokola namenjenih nekaj deset milijonov evrov.  

Predvidena je bila širitev in ureditev podvoza pod železnico na Šmartinski cesti, cestni podvoz na 

Bratislavski cesti, podvoz ob križiščih Potrčeve ulice z ulico Pod ježami ter Potrčeve in Tovarniške ulice 

in ulice Ob Zeleni jami, podhod v podaljšku Ruske ulice, podhod v podaljšku Ulice bratov Židan, 

Lattermanov podhod, podvoz med Parmovo ulico in Tivolsko cesto, podhod na Goriški ulici, podvoz v 

podaljšku Magistrove ulice in podvoz na Gregorinovi ulici.  

Župan Janković je takrat izrazil strinjanje, da so ti podvozi in podhodi nujni ter dogovor označil kot zelo 

pomembnega. 

Časovnica izvedbe projektov takrat ni bila opredeljena. Projekt, ki je ključen za gradnjo Emonike, podvoz 

pod železnico na Dunajski cesti, se že izvaja, prav tako pa tudi Lattermanov podhod. 

Prosimo za odgovore na spodnja vprašanja: 

1. Ali so finančna sredstva, dogovorjena v protokolu iz leta 2022, za projekte podhodov in podvozov 

še namenjena zanje ali so bila prerazporejena?  

2. V kateri fazi se nahajajo zgoraj navedeni projekti? Prosimo za posredovanje predvidene 

časovnice, v kolikor ta že obstaja. 

3. Ali bo do konca leta 2025 v Ljubljani narejen kakšen nov podvoz pod železniško cesto, ki bo 

zagotavljal tudi večjo varnost v prometu? 

Lepo pozdravljeni,  

 

Mojca Sojar l.r. 

Samostojna svetnica NSi 

 


